
 

Hallo allen, 

 

zoals jullie weten hadden we gisteren serieus te kampen met problemen van de 

elektronische tijdsopname. Dankzij Jurgen (de ET-operator) hebben we alles 

alsnog aan de praat gekregen maar leuk was het allerminst. Sparta Bornem wil 

zich hiervoor excuseren ook al ligt het probleem niet bij ons. Wij huren (net zoals 

alle andere Antwerpse clubs) de elektronische tijdsopname bij VETA en blijkbaar 

was het de apparatuur die niet voldeed. En ook al lag het dan niet aan onze eigen 

bekabeling toch was het absoluut geen reclame voor onze werking. 

Jullie hebben waarschijnlijk ook gezien dat er bij de 800-en bij de mannen én bij 

de estafettenummers momenteel nog geen tijden staan. Jurgen is er al in 

geslaagd om de tijden van de 800-en bij de vrouwen te recupereren en zal 

volgende week (samen met een collega) proberen dit ook nog te doen voor de 

overige tijden. Check volgende week nog eens via atletiek.nu want we leven , 

samen met jullie op hoop. 

 


